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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 16.11.2017 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita prin
dispozitia primarului nr.190/10.11.2017, sedinta care a avut Ioc la sediul administrativ al acestei instiiutii
publice, ora 11.00.

La prczenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jocint -viceprimar, Zotyko Srefan-
Adalbett, Kiss Stefan-Alexandru, Kiss Istvan-Motyas, Buzas loan-Nicolaie, Erdei Danut-Eigen, Torok
fanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan.

Nu a absentat nici un consilier.
Auparticipatdedrept: D-ulMolnarloaef-primar qi d-na MelaMaria-Eleno-sectetat.

S-a constatat ca sedinta este statutari, participAnd 9 consilieri Iocali din totalul de 9 consilieri
in functie,

ORDINEA DE Zlz

D-l Kiss Istvan-Matyas - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
gedinfei gi .a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-
a dat citire:'1. 

Aprnbarrca ordffide zi
2. Aprobarea procesului verbal al gedingei ordinare din data de26.10.2017 .
3. Proiect de hotarare privind aprobarea completirii Strategiei de Dezvoltare LocalI a
Unitlfii Administrativ Teritoriale SAniob, judetul Bihor.
4. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului ,,I)otarea cu utilaje a comunei
Sffniob, jude{ul Bihor,'.
5. Proiect de hotarare privind constituirea, alimentarea si utilizarea Fondulul de intretinere,
Inlocuire si Dezvoltare pentru investi{ia,rlnlocuire parc auto SC COMPAIIIA REOSAL SA"
6- Proiect de hotirAre privind rectificarea bugetului comunei Saniob pe anul 2017.
7. Proiect de hotirffre privind alegerea preqedintetui de qedinfr.
8. I)iverse. Prezentarea DECIZIEI nr.49tlJll09.ll.2ll7 de prelungire a termenului pentru
realizarea mlsurilor pentru inllturarea deficien(elor constatate qi consemnate in Raportul de
audit financiar nr.2142103.10.2016 a camerei de conturi Bihor.

Dl' Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinli supune la vot proiectul de hotdrdre privind aprobarea
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.75, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d.na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al sedintei ordinare din 26.10.2017 pe care, presedintele di sedinta l-a supus spre alrobarea
Consiliului local.

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotrivi gi 0 abfineri, adoptandu-se
Hotararea nr.76.

La punctul hei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind completirii Strategiei de
Dezvoltare Locali a Unitifii Administrativ Teritoriale Siniob, judeful Bihoi, dl primar p:rezintd,
proiectul de hotlrdre qi raportul de specialitate .= Dl Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinf6, inviti la discufii.

Dl Zatyko Stefan Adalbert - propune ridicarea sumei la 60.000 euro, in contextul
strategiei de dezvoltare, chiar dacl finanfarea este de 50.000 euro. Este posibil sh nu ne incadr[m
in suma respectivl qi atunci vom putea s6 supliment[m de la bugetul local.



* Nu se mai inscrie nimeni la discufii.
dl. Pregedinte Kiss Istvan-Matyas supune la vot proiectul de hotirdre, punctul trei al ordinii de

zi, adoptandu-se Hotarareanr.TTrcu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind implementarea proiectului
,rDotarea cu utilaje a comunei Sflniob, jude{ul Bihor", dJ primar prezinti raportul de specialitate qi
proiectul de hotiirdre.

Dl Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedin![, inviti la discufii.
Dl Erdei DInu{, propune achizilionarea unui tractor de calitate, chiar daci este ceva mai scump,

dar si fie tractor actual care se mai fabricl, ca s[ putem g[si piese de schimb. Pentru a mai studia o ofertii, a
invitat reprezentantul de la SC AGRO UNryERSAL ca s[ prezinte oferta lor pentru utilaje.

Dl primar, aratA cL in anexa la Phcl sunt cuprinse caracteristicile tehnice pentru utilaje, dar
acestea mai pot fi discutate, in func{ie de ofertele pe care le gisim. Nu sunt stabilite nici tipurile qi nici
prefurile. Cdnd vom achiziliona, ne vom consulta cu consilierii gi cu dl inginer Erdei, care este de
specialitate.

Dl Zatyko Stefan, propune ca art.l I din proiectul de hotirire sI fie modificat, in sensul cd, cu
ducerea la indeplinire a hotlr6rii s[ fie viceprimarul comunei S6niob, dl Zatyko Jacint.

Dl primar aratd, cd, nu are nimic impotrivS, chiar se bucur[ ci, consilierii ii dau de lucru d-lui
viceprimar, mlcar pentru ceiZSo/o care ii ia in plus la salar, pentru c[ din cele 5 zile de servici nu-i sigur c6-l
vede dou[ zile pe la primirie. Mai mult, nici nu-l anunfi c6nd pleac[ sau unde pleac[. Dl viceprimar trebuie
s[ in]eleagd c[ acestl institulie are un primar, care este conducitorul lui qi al unitilii, c-Iruia i se
subordoneaz[ gi cu care trebuie s[ colaboreze.

Nu se mai inscrie nimeni la discufii.
Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinf6, propune supunerea la vot a proiectului de hotir6re,

punctul.patru din ordinea de zi, adoptandu-se llotararea nr.78 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineii.

La punctul cinci al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind constituirea, alimentarea si
utilizarea X'ondulul de intretinere, fnlocuire si Dezvoltare pentru investi{ia ,rfnlocuire parc auto SC
COMPANIA REOSAL SA", dl primar prezintd, raportul de specialitate qi aratd situalia care a fost
prezentati de conducerea Reosal la gedinfele la care au fost, mai intfli dl viceprimar gi mai apoi a fost
personal. Comuna noastr[ este propus[ cu suma de aproape 6700 euro, sum[ stabilitl in concordanfi cu
num5rul de contracte incheiate, in vederea cumpiririi de magini noi. Ideea este cd nu wem sI pierdem
colaborarea cu firma de salubrizare sau s[ se inchidl activitatea. inc[ nu qtim dac[ vreo comun[ a aprobat
d6jd susfinerea fondului de intrefinere. Dar, il invit qi pe dl viceprimar, care a fost prezent qi la ultima
Eedinfi, si ne spuni ce s-a discutat.

Dl viceprimar Zatyko Jacinta arutd, cd, din privin{a a ce s-a discutat, existl o dilem6. Nu sunt
siguri c[ alocarea sumelor pebaza num[rului de contracte este corectii sau legall. Si nu avem surpriza cI
vom fi pugi de Camera de Conturi s[ recuperlm banii.

Dl Zatyko Stefan, aratd, cd, in principiu sunt de acord cu infiinfarea acestui fond, doar ci sunt
unele probleme legate de sume, care mai trebuiesc analizate din privin{a juridic[ qi financiad, ca sil nu
gregim. Drept penhu care propune amdnarea acestui proiect de hotiirire pentru qedin[a urmltoare.

Nu se mai inscrie nimeni la discu{ii. '

Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinf6, supune la vot AMANAREA proiectului de hot[rdre,
punctul cinci al ordinii de zi, aprobdndu-se cu 9 voturi penku, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sase al ordinii de zi, Proiect de hotirire privind recti{icarea bugetului comunei
Saniob pe anul 2017, d-na contabil Borbely Zitaprezintl raportul de specialitate.

Dl Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinJ[, invit5 la discu{ii.
Dl Zatyko Stefan, intreab6 referitor la suma cuprinsi pentru iluminatul public, de 15000 lei,

care este rolul acestei sume?
Dl primar aratl cd este contract pentru reparafii gi inlocuire cu becuri LED. Pentru faptul c[ se

apropie slrb[torile, vom face achizilie pentru instala{ii de slrbltori, in valoare de 3600 le'i +wa cu cerere de
ofertl pe SEAP.



*

becule{e.

Dl Erdei D[nu{, infeabl dacl numai in centrul de comun6 vor fi amplasate astfel de instalafii?
Dl primar precizeazA c[ in fiecare centru de localitate vor fi amplasate citeva instalafii de

Dl Zatyko Stefan apreciazil iniliativa dlui primar, dar solicitii ca aceste aspecte s[ fie discutate,
la rdndul lui gi cu dl viceprimar

Nu se mai inscrie nimeni la discu(ii.
Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedin[[, propune supunerea la vot a proiectului de hotirflre,

punctul qase din ordinea de zi, adoptandu-se lfotararea nr.79 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0'
abtineri.

La punctul qapte al ordinii de zi, Proiect de hotfufre privind alegerea preqedintelui de
qedinfi, dl preqedinte de qedinfi invit[ la propuneri.

Dl Ungur Andrei propune pe dl Erdei D[nuf.
Dl Erdei DInu{ propune pe dl Ungur Andrei.
Se supune la vot prima propunere care este votati cu 7 voturi pentru.
A doua propunere este votati cu I vot pentru qi o abfinere a dlfi Zatyko Stefan.
tn concluzie, preqedintele de qedin{[ pentru urmitoarele trei luni este ales in persoana dlui Erdei

D[nu{ Eugen, adopt6ndu-se Hotlrflrea nr.80.

La diverse.

d-na secretar, aduce la cunogtinfa consilierilor c6, in decursul zilei de luni, 13.11.2017, a fost
inregistrati adresa Camerei de conturi Bihor nr.2789109.1[.2017, adresatii Consiliului local al comunei
Sflniob, cu care s-a inaintat DECIZIA nr.49tlV09.ll.20l7 de prelungire a termenului pentru realizarea
misurilor penffu inl[turarea deficien{elor constatate gi consemnate in Raportul de audit financiar
nr.2142103.10.2016.

in continuare la diverse, dl Ungur Andrei intreab[ cdnd se vor pietrui drumurile?
Dl primar aratd cd se lucreazl deja la aceastii opera{iune. Oamenii sunt afar6 in teren. Dl

viceprimar se ocup6.
Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Dl. Kiss Istvan-Matyas - presedintele de sedinta:
- Declar sedin{a incheiata. V[ mulfumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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